

A local office of the Government Travel Service will be located on D-2 of the L.B. Pearson building, replacing the Central Travel Service of Supply and Services Canada which presently provides services to the department through agents of Air Canada and Canadian Airlines International. Descriptive literature on the range of services to be provided by GTS will be circulated to headquarters divisions prior to the changeover.

L'antenne locale du SVG se situera au D-2 de l'édifice L.B. Pearson à l'emplacement actuel du Services des Voyages Centraux (SVC) d'Approvisionnement et Services Canada. Les agents d'Air Canada et Canadien International continueront à vous offrir leurs services jusqu'à la mise en place du SVG. Des renseignements sur les services offerts par le SVG seront distribués aux sections de la centrale avant le changement.

Employees may be assured that the new GTS arrangement will provide a greater range of travel agency services than has previously been available, in reality the services of a travel agency.

Ce nouveau service fournira une gamme d'activités plus vaste que celles offertes par l'ancien service. De fait, SVG offrira les services d'une agence de voyage.

PERSONNEL INFORMATION

RENSEIGNEMENTS RELATIFS AU PERSONNEL

Appeals have been lodged against the ST-SCY-2 to 3 promotion exercise. You will be kept informed of any further development.

Des appels ont été déposés contre l'exercice de promotion des St-SCY-2 à 3. Nous vous aviserons dès qu'une décision sera rendue.

PERSONNEL CHANGES/MOUVEMENTS DE PERSONNEL

DEVELOPMENT ASSISTANCE STREAM/FILIÈRE DE L'AIDE AU DÉVELOPPEMENT

Nil/Néant

NON-ROTATIONAL EMPLOYEES/EMPLOYÉS NON PERMUTANTS

<u>NEW APPOINTMENTS</u> <u>NOUVELLES NOMINATIONS</u>	<u>GRADE</u> <u>CLASSE</u>	<u>ASSIGNED TO</u> <u>AFFECTÉ(E) À</u>	<u>EFFECTIVE DATE</u> <u>À COMPTER DU</u>
Balke, K.	ST-TYP-2	MRM	1987-08-24
Lepage, C.	CR-3	MINA	1987-08-10
Ranger, F.	CR-3	MIT	1987-08-19
Brunette, M.	AS-3	ISEW	1987-09-28
Cregan, J.	CR-3	MFFC	1987-10-05
Esliger, J.P.	CR-3	MIT	1987-09-21
Foulkes, D.	DA-CON-3	MFFI	1987-08-10
Lefebvre, T.	FI-2	MFR	1987-10-01
Mayer, M.	ST-OCE-2	IDX	1987-10-05
Namesniowski, C.	AS-5	INP	1987-10-26
Phillips, S.	CR-4	MFF	1987-10-05
Tessier, L.	CR-3	MFF	1987-10-01